
靜宜大學 113 學年度第 1 學期各科目修習名單勘誤表 
Errata on Class Enrollment List 

2024-25AY 1st Semester 
 

科目名稱： 
Subject: 

開課班級： 
Class: 

修習人數： 
Number of Students: 

教師簽名： 
Instructor’s Signature: 

※ 修習學生與點名計分單所載不符者，惠請填寫本「勘誤表」，並於 11 月 15 日前擲回綜合業務組。 
※ 務請確實點名詳對名單，如修習名單有誤又未填具「勘誤表」，而衍生學生成績無法登錄，則需

循綜合業務組成績更正程序辦理，敬請配合。 
※ Please kindly fill out this Errata and return it to the Div. of R&C before November 15 if the students 

attending your class do not match the listing in the Roll Call List.  
※ Please verify the Roll Call List precisely. If there is an error in the list and the Errata is not filled out and 

submitted which lead to the unsuccessful entry of students’ grades, you’ll need to comply with the 
regulations of the Div. of R&C and make the necessary corrections through the regular correction 
procedures.  

有出席未列印名單 
Unlisted Attendants 

綜合業務組 
查詢原因 
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班級 
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姓名 
Name 

    
    
    
    
    

從未出席名單 
Never Attended 
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查詢原因 
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學號 
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姓名 
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